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Szentgotthárdi Közös Önkormányzati Hivatal  

Apátistvánfalva 

Ap/29-13/2022 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Apátistvánfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2022. december 18-

án 09:30 órakor megtartott közmeghallgatásáról. 

 

Az ülés helye:   Kultúrház nagyterme,  

    Apátistvánfalva, Fő út 107.  

 

Jelen vannak:   Fodor Sándor polgármester, 

Trajbár Edit alpolgármester, 

Soós László képviselő, 

Trájber Éva Márta képviselő, 

Németh Szabolcs képviselő, 

Dr. Dancsecs Zsolt jegyző, 

 

    Molnárné Melczer Vivien jkv. vezető 

 

 

Fodor Sándor polgármester, a közmeghallgatást megnyitja. 

 

Ismerteti a javasolt napirendeket: 

 

1.) Beszámoló Apátistvánfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testületének  

2022-es évben végzett munkájáról. 

Előterjesztő: Fodor Sándor polgármester 

2.) Lakossági kérdések, hozzászólások, javaslatok. 

 

A jelenlévők egyhangú szavazással elfogadták a napirendi pontokat. 
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1.) Beszámoló Apátistvánfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testületének  

2022-es évben végzett munkájáról. 

Előterjesztő: Fodor Sándor polgármester 

 

Fodor Sándor részletes tájékoztatást ad Apátistvánfalva Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 2022. évben végzett munkájáról. 

 

Beszámoló a 2022. évben végzett munkáról 

Minden év végén kicsit megáll az ember és visszatekint az elmúlt év fontosabb eseményeire, 

felidézi a jó vagy rossz emlékeket, történteket. A tapasztalatok alapján megtervezi a 

következő év fontosabb célkitűzéseit, feladatait.  

Településünk életét 2020-tól nem a csendes megszokott évek jellemezték. 2021 és 2022 is 

rendkívüli év volt, az előző évektől eltérő, ugyanakkor a napi életünket jelentősen befolyásoló 

tényezőkkel.  

 

Jelentős változást okozott a koronavírus járvány 2020. évben történő megjelenése.  

Nálunk is megjelent a járvány és több esetben pozitív fertőzöttséget állapítottak meg. Jelenleg 

lakosaink átoltottsága megfelelő, reméljük, hogy a járvány lecsendesedik, de továbbra is 

számolnunk kell a járvány jelenlétével.   

 

Kezdjük már megszokni az előző évekhez képest a rendkívül szélsőséges időjárási 

viszonyokat.  

 

Jellemzően rövid időn belül nagy mennyiségű - szinte özönvíz szerű – esők zúdultak ránk. 

Több helyen a lezúduló eső járhatatlanná tette az utakat, ami esetenként rendkívüli 

munkavégzést tett szükségessé.  

 

Az idén életünket a növekvő infláció, az energia árak emelkedése, egy kibontakozó 

energia-pénzügyi és gazdasági válság nehezíti meg.  

Nehezebbé vált a feladatellátáshoz szükséges anyagok, eszközök, munkaerő beszerzése, a 

folyamatban lévő felújítások, karbantartások, fejlesztések elvégeztetése.  

Folyamatosan gondot jelent a munkaerőhiány.  

Kommunális dolgozót nagyon nehéz találni. Ha sikerül valakit felvennünk, akkor is csak 

rövid ideig marad alkalmazásban, mert vagy nem képes a feladatokat ellátni, vagy jobb 

álláshelyet talál és tovább megy. Sajnos minden alkalommal el kell végeznünk a betanítását, 

meg kell szereznie a szükséges tapasztalatokat és ez folyamatos munkaidő kieséshez vezet.    

 

A 2022. évre tervezett feladataink, főbb célkitűzéseink közül - rajtunk kívülálló okok 

miatt - többet nem, vagy csak részben tudtunk megvalósítani.  

 

Apátistvánfalva Községi Önkormányzat Képviselő testülete 2022.-ben is a hatályos 

jogszabályoknak, belső utasításoknak és szabályzatoknak megfelelően végezte munkáját. A 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvény 13.§-ban meghatározott helyi 

önkormányzati feladatok közül különös jelentőséggel bírt munkánk során a  

− településfejlesztés, településrendezés, településüzemeltetés 

− az egészségügyi alapellátás, környezet-egészségügyi ellátások biztosítása 

− a szociális és kulturális szolgáltatások, ellátása 

- helyi adóval, és a turizmussal kapcsolatos feladatok; 
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- nemzetiségi ügyek; 

A képviselő testület 10 esetben tartott rendes és egy esetben rendkívüli ülést. 

Rendkívüli ülés megtartását a Nádasdi Evangélikus Diakóniai Központ kezdeményezésére a 

szociális étkezés díjának emelése indokolta. 

Apátistvánfalva Községi Önkormányzat Képviselő testülete elfogadta: 

- költségvetési, zárszámadási, az üzletek éjszakai nyitvatartásáról és a baba utalványról szóló 

rendeletét, módosította a költségvetési, helyi közművelődési feladatok ellátásáról, temetőről, 

szociális ellátásokról és önkormányzati képviselők tiszteletdíjáról szóló rendeletét.  

Elfogadta  

-  a 2021. évben végzett munkáról szóló beszámolót a testület 2022. évi munkatervét, 

-  az önkormányzat közbeszerzési tervét, 

-  beszámolót a Társulási Tanácsban végzett munkáról 

-  a közművelődési feladatokhoz kapcsolódó szolgáltatási tervet  

-  az éves belsőellenőrzésről szóló beszámolót 

-  a gyermekvédelmi és gyermekjóléti feladatok ellátásáról szóló beszámolót 

-  család és gyermekjóléti központ tevékenységéről szóló beszámolót 

-  közös önkormányzati hivatal működéséről szóló beszámolót 

-  Nádasdi Evangélikus központ munkájáról készült beszámolót 

-  a költségvetés időszakos felhasználásáról szóló beszámolókat 

-  a közbiztonság helyzetéről szóló beszámolót 

-  a vízi közmű fejlesztési tervet 

-  az önkormányzat és közös önkormányzati hivatal alapító okiratának módosításait  

 

Pályázatot nyújtott be a nemzeti értékek gyűjtése és megőrzése támogatására.  

A Magyar Falu programban eszköz-gép beszerzésre, a külterületi utak, temető ravatalozó, 

kultúrház, orvosi rendelő, felújítására, sportpálya fejlesztésére.     

Megbízási szerződéseket kötött kaszálási, szállítási, hótolási feladatok ellátására. 

Döntött szolgálati lakás és egyéb helyiség illetve rendezvénysátor bérbeadásáról, az utólagos 

közmű csatlakozások rendjéről, ebrendészeti feladatok ellátásáról, falunap-mikulásnap-

falukarácsony megrendezéséről, az önkormányzati utak kátyúzásáról. 

Támogatást nyújtott a Faluszépítő és Hagyományőrző Egyesület, Vidám Barátok amatőr 

színjátszó kör, Egyházi kórus és az Őrségi Box Klub részére. 

Tulajdonosi hozzájárulást adott a Rigó-hegyi vízvezeték építéshez, és a település területén 

stációk megépítéséhez.  

2022. évi célkitűzések megvalósulása 

 

Településünkön folyamatosan biztosított volt a közvilágítás, ivóvíz ellátás és a köztemető 

takarítása, kaszálása. Heti egy alkalommal a kommunális hulladék elszállításra került. A 

lomtalanítást elvégeztettük. A kultúrház és könyvtár szolgáltatásait bárki igénybe vehette.    

Közterületek rendjét folyamatosan biztosítottuk. Az Önkormányzat tulajdonában lévő 

területeket részben rendben tartottuk. 

A helyi önkormányzati utak járhatóságát nagy nehézségek és magas ráfordítások árán tudtuk 

biztosítani. A temetői és Bazárdombi út egy részének felújítása megtörtént.  

Az esetenként előforduló rendkívül nagy esőzések miatt gondot jelentett a belterületi 

ingatlanok rendbetétele, a temető és labdarúgó pálya rendben tartása, lekaszálása. 

A régi hivatal felújításának folytatása, turisztikai vagy bérlakások kialakítása céljából 

pályázati lehetőség hiányában nem történt meg. Saját forrásból kicseréltük az épület külső 

részén lévő nyílászárókat.  
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A labdarúgó pálya folyamatos kaszálásával biztosítottunk sportolási lehetőséget a lakosság 

részére, de az öltöző rendbetételére nincs anyagi fedezetünk. A fitnesz eszközök letelepítése 

megtörtént.  Együttműködésünk megfelelő a helyi és országos szlovén nemzetiségi 

önkormányzattal.  

Gondjaink voltak és vannak a helyi közfoglalkoztatással.  

A kultúrház bővítés első ütemét az építési és munkaerő árának drasztikus emelkedése miatt 

nem tudtuk megkezdeni. 

Segíttettük az országgyűlési választások lebonyolítását, ami rendben megtörtént. Köszönöm a 

helyi választási bizottság és a közös önkormányzati hivatal aktív munkáját. 

A helyi népszámlálás interneten történő lebonyolítása érdekében, helyiséget és számítógépet 

biztosítottunk.    

 

Az önkormányzat gazdálkodása megfelelő volt. 

 

Bevételeink fő összege a III. negyedévet lezáró beszámoló alapján: 206 millió (205.998.414 

Ft) volt.  

 

Ebből     Önkormányzati  bevétel                             4 millió (    4.205.880.    Ft, )      

               Helyi adók                                                 3 millió (     3.370.000    Ft  ) 

                                                                             - 3 -              

               Állami támogatás                                     34 millió (   34.037.768     Ft ) 

               Egyéb bevétel                                             5 millió (    5.125.271     Ft )  

               Felhalmozási célú bevétel                          9 millió (      8.664.882     Ft)  

               Előző évi működési  pénz maradvány      70 millió (   70.438.563      Ft) 

               Előző évi felhalmozási maradvány           90 millió (   80.820.932      Ft)  

 

Kiadásaink fő összege :                                         206 millió (205.998.414.   Ft ) volt .  

Ebből      Bér kiadás                                                21 millió  ( 20.757.382.    Ft ) 

               Járulékok                                                    3 millió  (  2.754.218      Ft) 

               Dologi kiadások                                        65 millió  (65.210.340.    Ft ) 

               Egyéb működési célú kiadások                   6 millió  (5.510.000       Ft ) 

               Ellátottak pénzbeli juttatásai                       2 millió  ( 2.010.000      Ft )   

               Felhalmozási beruházási kiadások            88 millió  ( 88.685.769    Ft ) 

               Pénzforgalom nélküli kiadások                 20 millió  (19.848.157     Ft )   

               Finanszírozási kiadások                               1 millió  (1.227.548      Ft)  

 

A főszámok adatait nagyban befolyásolta a kultúrház felújításra és fitnesz park kialakításra 

kapott támogatási összeg. A 2023. évben reálisan 26 millió forint körüli működési, 2 millió Ft 

körüli kulturális és 2 millió Ft körüli szociális támogatásra számíthatunk.  

Saját bevételeink csökkentek. Elvonásra került a gépjármű adó, csökkentett mértékben kapjuk 

az iparűzési adót. 

Egyre több szolgáltató kér díjkompenzációt, annak érdekében, hogy fent tudja tartani a 

szolgáltatás színvonalát.  

Pénzügyi szemponttól sem lesz könnyű a 2023. év.  

Előre láthatólag pénzügyi, gazdasági és energiai válságot fogunk átélni. Melynek 

következtében nagyon nehéz lesz megtervezni a költségvetést, várható kiadásainkat. 
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Röviden a 2022. év fontosabb eseményei: 

 

Legnagyobb gondot a folyamatos munkaerőhiány okozott, és valószínűleg a jövőre is ez lesz 

a helyzet. Mákos Zsolt kommunális dolgozó munkaviszonyát egészségügyi okok miatt közös 

megegyezéssel meg kellett szüntetni. Jelenleg Juhász Attila látja el a kommunális dolgozói 

feladatokat. Változott a kultúrház takarító személye is, szerencsére gyorsan találtunk 

jelentkezőt. Füzes Petra védőnő helyettesítése december 12.-én lejárt. Budaházyné Töreki 

Dóra látja el a védőnői feladatokat. 

 

Az önkormányzati intézmények karbantartását anyagi lehetőségeink 

figyelembevételével biztosítottuk.   

 

Kultúrház:  

A Szlovén Rába-vidék térségfejlesztési programján belül, egyedi támogatási kérelmet 

nyújtottunk be az Országos Szlovén Önkormányzat támogatásával a Pénzügy minisztériumba. 

A kultúrház bővítés és felújítás munkálataira 80 millió forintot biztosított a 

pénzügyminisztérium.  

Elkészültek a tervek, megkerestünk vállalkozókat a kivitelezési munkák elvégzésére. 

Kiderült, hogy az árak előre nem látható mértékű növekedése miatt nem tudjuk a 

közbeszerzési eljárást elindítani. A támogató véleményét kikérve kell a bővítést 

megkezdhetjük, de a felújítás elmarad. 

A kultúrház mögötti terület egy részét rendeztük, kivágtuk a különösen nagy szemetet termelő 

fákat, a gépek tárolásához szükséges helyeket kialakítottuk, bekészítettük a téli tüzelőt. 

Telekhatár rendezést hajtottunk végre.  

 

Volt körjegyzőség:  

Sajnos nem találtunk pályázati lehetőséget a felújítására, ezért saját forrásból cseréltük ki a 

külső nyílászárókat, ablakokat, ajtókat. Szeretnénk az épület belső részeit rendbe tenni úgy, 

hogy szociális lakások, vagy apartmanok kialakításával turisztikai célra hasznosítható legyen. 

 

Tűzoltó Emlékhely:  

2023.-ban már szükségessé válik a külső felújítása, festése, meszelése.   

 

A konditerem, polgármesteri iroda, orvosi és védőnői rendelő és váróteremben belső 

egészségügyi meszelést tervezünk végrehajtani. 

A temető ravatalozóba szeretnénk a vizet bevezetni, WC és kézmosót kialakítani.  

A régi öltöző felújítására vagy új mobil öltöző beszerzésére szeretnénk forrást találni. 

 

Utak karbantartása kizárólag a járhatóság biztosítására korlátozódott.  

Sajnos mindenkinek tudomásul kell venni, hogy egy fő (esetenként egy sem) kommunális 

dolgozónk van és az önkormányzat csak annyi munkát tud elvégeztetni az utakon amennyit a 

személyi és tárgyi feltételi lehetővé tesznek. 

Zsákutca feliratú tájékoztató táblákat helyeztünk ki több út mentén az ott lakok nyugalmának 

biztosítása érdekében. Új szlovén nyelvű település végét jelző táblákat helyeztetünk ki.  

Az településen belüli új tájékoztató táblák és a Bedi-domi útra hídkorlát kihelyezését nem 

tudtuk még elvégezni, de összeszerelt állapotban a raktárban vannak. Hat teherautó kavicsot 

hozattunk a tavaszi és tél előtti útjavítások elvégzéséhez.  

Befejeződött a bazár-dombi út tetejének és a temető felé vezető útnak a felújítása.  
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Vállalkozóval végeztettük el az árokszélek bozót mentesítését, annak érdekében, hogy 

szárzúzóval letudjuk vágni az út menti növényzetet.  

Az önkormányzati utak fölé behajló ágak levágása, az út menti árok karbantartása a telek 

tulajdonosok feladata. Ezt többen hajlamosak elfelejteni.    

A kavicsozási munkák elvégzését nagyban nehezítette, az esetenként lezúdult nagy 

mennyiségű csapadék. 

Tavaly csak pár esetben kellett havat tolni az önkormányzati utakról. Talán az idei télen sem 

lesz sok hó. A hótolás megszervezése megtörtént, de mindenkinek tudomásul kell vennie, 

hogy csak akkor indulnak a traktorok, ha a lehullott hó mennyisége elérte a minimum 5 cm-t 

és elállt a hóesés.    

 

Napi szinten jelentkezik probléma az egyedi szennyvíztisztító berendezésekkel. 

Csökkent a hiba jelzés a szikkasztó dombok térségében megjelenő kifolyásokról. De 

jelentősen megnövekedett a szivattyúkkal és ventilátorokkal kapcsolatos probléma. A 

berendezések folyamatos ellenőrzését - a kommunális dolgozó hiánya miatt – nem tudtuk 

biztosítani.   

Megkezdődtek a vízminőség mérések, amelynek során 11 berendezésnél csak 3 berendezésből 

tudtunk vízmintát venni.  

Probléma jelentkezett a szippantásokkal is. Több helyre nem tudott bemenni a szippantó 

kocsi, ezért a szükséges ürítéseket nem tudta elvégezni. Jelenleg egy berendezésnél van 

hibajelzésünk és törekszünk a havi ellenőrzések elvégzésére. 

Szennyvíz elszállításra a hulladékkezelővel szerződést kötöttünk, mely szerint minden 

elszállított m3 után az önkormányzatnak díjkülönbözetet köbméterenként 5000 Ft körüli 

összeget kell fizetnie.  

 

Pályázatok: 

Pályázatokat nyújtottunk be A Magyar Falu Program keretében megjelent:  

  

1 „Kommunális eszköz beszerzése” című alprogramra   

A pályázat keretén beül szerettünk volna az Önkormányzat számára 1 db. grédert, 1 db 

árokásót és 1 db ágaprító gépet vásárolni. A grédert az önkormányzat tulajdonában lévő nem 

szilárd burkolattal rendelkező utak felületének javítására, hótolási feladatok ellátásra, az 

árokásót pedig az út menti árkok kitakarítására és egyes helyeken új árok kialakítására 

használta volna település. Az ágaprító beszerzését az indokolta, hogy a zöld hulladék égetése 

már nem lehetséges, emiatt a keletkezett ághulladék aprítást követően tüzelőanyagként 

felhasználható. Az előzetes árajánlat szerint a faaprító bruttó 845.145 Ft, a gréder bruttó 

1.790.700 Ft az árokásó bruttó 2.514.600 Ft lett volna .   

 

Összesen: bruttó 5.150.485 Ft -ot igényeltünk a pályázaton vállalva a szállítási, szerelési és 

nyilvánossággal kapcsolatos költségeket.  

 

2, „Önkormányzati temetők infrastrukturális fejlesztése” című alprogramra annak érdekében, 

hogy a temetőnkben egy kor színvonalának megfelelő WC-t és kézmosót alakítsunk ki.  

Vállaltuk a projekt megvalósításához szükséges 183.762,- Ft önerőt.  

A projekt tervezett költségvetése: tervező költsége 63.500,- Ft, kivitelezés a tervezői 

költségbecslés alapján 5.951.512,- Ft műszaki ellenőrzés 158.750,- Ft kötelező nyilvánosság 

10.000,- Ft összesen: 6.183.762,- Ft összegben. 
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3, „Út, híd, kerékpárforgalmi létesítmény, vízelvezető rendszer építése/felújítása” 

alprogramra a Bedi dombi út felújítására.  

Már több éve minden útfelújítással kapcsolatos pályázatra beadjuk támogatási igényünket, de 

eddig csak a Belügyminisztériumtól a belterületi szilárd útjaink felújítására kaptunk 

támogatást. 

A külterületi szilárd burkolati útjaink állapota erősen kifogásolható, egyes helyeken már 

szinte járhatatlanok.  

Három útszakasz felújítását szerettük volna elvégeztetni 

1,  Bedi-dombi út   

2,  Bazár-dombra Máriaújfalu felől felvezető út  

3, Tartalékként a balázsfalui régi bolttól a Soósék felé a keresztig  

A bekért árajánlatok alapján csak a Bedi-dombi útra tudunk pályázatot beadni, melynek 

felújítási költsége 44.979.209 Ft.  

  

4, „Óvodai játszóudvar, közterületi játszóterek fejlesztése” alprogramra Apátistvánfalva 

község sportpályája területén annak egy meghatározott részén kültéri fitnesz park 

kialakítására  

Sajnos labdarúgó csapat hiányában a sportpályánk már évek óta kihasználatlan és ezért 

elhanyagolt állapotban is van. Évente egyszer végrehajtjuk a lekaszálását, de nincs megfelelő 

anyagi lehetőségünk a sportpálya funkció váltásának elvégzésére, a terület sportolásra 

alkalmassá tételére. Lehetővé szeretnénk tenni, hogy a pályán településünk lakosai és az ide 

látogató személyek is szabadidős sport tevékenységet végezhessenek. Ennek érdekében 

szeretnénk a pálya területén felnőtt és gyerek labdarúgó pályát, röplabda pályát, lábtenisz 

pályát és fitnesz parkot kialakítani. A pálya körüli területen kerékpár pálya, parkoló és pihenő 

hely kerülne kialakításra. A funkció váltás első állomása lenne a fitnesz park kialakítása.  Az 

eszközök mellé saját erőből telepítenünk kell padokat és ivókutat. 

A pályázat pozitív elbírálásban részesült, az elnyert támogatási összeg: 5.983.338,- Ft.  

Megvalósítási határidő: 2023.04.30.  

A Royal-Kert Kft.-vel vettük fel a kapcsolatot, aki a kivitelezési munkát bele értve a szállítási 

költséget, az építésvezető kiszállási díját, az eszközök telepítését és a fitnesz eszközök 

műszaki vizsgálatának, továbbá a tanúsítvány kiállításának díját is bruttó 5.925.185,- Ft 

vállalta el.  

 

5,„Önkormányzati tulajdonban lévő ingatlanok fejlesztése” című alprogramra mobil színpad 

beszerzése    

  Szerettünk volna egy 6x4 méteres (a rendezvénysátrunkban elférő) mobil színpadot 

vásárolni. A színpad bekerülési költsége lépcsővel és korláttal együtt 3.308.350 Ft lett volna.  

 

6, „Önkormányzati tulajdonban lévő ingatlanok fejlesztése” című alprogramban kiírt „Orvosi 

rendelők fejlesztése, építése” témakörre az Apátistvánfalva Fő út 107.szám alatt található 

orvosi rendelő felújítása céljából.   

A felújítás során elvégeztettük volna a rendelő belső nyílászáróinak kicserélését, villamos - 

víz és szennyvíz vezetékek cseréjét, a belső festés, csempézés, járólapozás, a fűtés 

korszerűsítés, kémény felújítása és a rendelői épületszárny külső vakolatának javítását. Az 

orvosi rendelő környezetének rendezése érdekében a rendelő bejárata előtti terasz rész 

járólapozása a bejárati út és kapcsolódó járdák felújítása lett volna elvégezve.  
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A Magyar Falu programban a temetői és Bedi-dombi út aszfaltozására beadott pályázatunkat 

fedezet hiányában elutasították, nem találtunk pályázati lehetőséget új szilárd burkolatú 

önkormányzati utak megterveztetésére, kiépítésére.  

Ugyancsak a Magyar Falu programban a temető ravatalozó mellékhelyiség felújítására, 

kultúrház nyílászáró cserére, külső hőszigetelésre, árokásó gépre, gléderre, mini markolóra 

beadott pályázatunkat fedezet hiányában elutasították.  

A szolgálati lakások bérbeadása folyamatos volt. 

Sikeres Falunapot tartottunk 2022.július 17.-én. Mindenki jól érezte magát és a meghívott 

vendégeken és fellépőkön kívül is jelentős volt a jelenlévők száma.   

Októberben megtörtént a lomtalanítás, sajnos egyre kevesebb szemetet szállítanak el a 

településről, nyakunkon marad számtalan elektronikai (televízió, hűtőszekrény, stb.), gumi, 

fém és építési hulladék. Nem sok értelmét látjuk az ilyen módon elvégzett lomtalanításoknak. 

Befejeződött a népszámlálás. Köszönöm mindazoknak, akik szlovén nemzetiségűnek 

vallották magukat, hogy tovább erősítetté településünk nemzetiségi jellegét.    

Az idén második alkalommal volt településünkön MIKULÁS nap, ami nagyon jól sikerült. 

Szeretnénk, ha jövőre is megrendezésre kerülne.    

A Képviselő testület köszöni mindazon személyek munkáját, akik aktívan részt vettek és 

vesznek jelenleg is az önkormányzat munkájának segítésben. 

 

A 2023. év várható eseményei: 

 

Úgy tűnik a korona vírus járvány előtti csendes, békés, kiegyensúlyozott életünknek vége. 

Energetikai, pénzügyi válság kezdődött, a szomszédunkban háború dúl, valószínű az 

élelmiszer válság kialakulása is. Az infláció és fogyasztói árak folyamatosan növekednek.   

Ezért nem lesz könnyű a jövő év sem.  

Kevesebb pénzből, több feladatot kell ellátnunk. Saját bevételeink minimálisra csökkentek. A 

költségvetés tervezése során aránytalanul sok bizonytalan tényezővel találkozunk.   

Ennek ellenére változatlanul terveink között szerepel: a kultúrház bővítés megkezdése. 

Az árkok kitakarításával, zivatari tározók építésével csökkenteni szeretnénk a nem 

portalanított utakra zúduló esővíz mennyiségét. 

A sportpálya és öltöző használhatóvá tételével, sportolási lehetőséget szeretnénk biztosítani a 

lakosság részére. 

 

FŐ CÉLKITŰZÉSEK A 2023. ÉVBEN: 

 

Az önkormányzat működési feltételeinek folyamatos biztosítása, település üzemeltetési 

feladatok megfelelő szintű biztosítása.  

Pályázati lehetőségek felkutatásával és beadásával a Ravatalozó és Körjegyzőség felújítás 

előtérbe helyezése. 

A helyi önkormányzati utak járhatóságának biztosítása, az utak tartozékainak karbantartása. 

Pályázati lehetőség esetén új szilárd burkolatú önkormányzati utak megterveztetése, kiépítése. 

Sportolási lehetőséget biztosítani a labdarúgó pálya, öltöző és környezetük folyamatos 

karbantartásával. 

Kultúrház bővítés megkezdése és a jelenlegi helyzetnek megfelelő befejezése. 

 

Fodor Sándor polgármester, a közmeghallgatást kérdés, hozzászólás hiányában bezárja.  

Megköszöni a jelenlévők részvételét, érdeklődését.  

Megköszöni a testület lelkiismeretes munkáját. 

Mindenkinek Békés Karácsonyi Ünnepeket és Boldog Új Évet kíván. 
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Fodor Sándor polgármester, a közmeghallgatást 10:00 órakor bezárja.  

 

K. m. f. 

 

 

          Fodor Sándor Dr. Dancsecs Zsolt 

           Polgármester              Jegyző 

 


